
 
ACTA COMISSIÓ INFORMATIVA I DE CONTROL D'EDUCACIÓ, CULTURA, 

ESPORT I JOVENTUT 

 
 

 
Lloc: Sala de reunions de la 5a planta de la Casa Consistorial 
Data: 11 de setembre de 2019 

Hora: 14:05 

 
Assistents: 
 
Josefa Luján Martínez 

Antonio Arenas Almenar 

Ana María Julián Ruiz 

Carmen Lapeña Bueno 

Martín Pérez Leal 
 Dolores Hortelano Ramón 

Teodoro Núñez Asensio 

Ana Vera Mascarós 

Álvaro Jesús Galán Leal 
José María González Murgui 
Javier Gil Marín 

 
 
Secretari: Roberto Vallés Villena 

 
1. Aprovació de l'acta anterior. 

 
S'aprova per unanimitat  l'acta de data 22 de juliol de 2019. 

 
2. Precs i preguntes 

 
El Sr. Gil pregunta la situació del concurs de teatre Vila de Mislata. 
 
També fa un prec, i demana que, en el pas de vianants al costat del semàfor de 
la fàbrica de Payá, hi haja presència policial en les hores d'entrada i eixida dels 
col·legis pròxims al dit punt, donat el possible risc que pot haver-hi pel trànsit 
en eixa zona. 
 
Pren la paraula el Sr. González i fa un prec que quan procedisca i es puga es 
realitze l'actualització de l'inventari artístic municipal. 
 
Intervé el Sr. Galán i pregunta que es va a fer a Mislata respecte de l'idioma que 
es vaja a parlar en el pati dels col·legis, vistes les actuacions que s'estan fent a 



la comunitat catalana i reitera la pregunta de quina postura prendrà 
l'Ajuntament de Mislata. 
D'altra banda, pren la paraula la Sra. Vera i comenta que ha llegit en premsa 
que s'ha instal·lat en cada col·legi aparells antientravessament subministrat 
per la Mancomunitat, i pregunta si estan instal·lats en tots els col·legis de 
Mislata. 
 
Intervé la Sra. Julián i diu que estan instal·lats en tots els col·legis de Mislata 
que ho han volgut, excepte en el col·legi Gregrorio Mayans perquè l'equip 
directiu, després de consulta amb el claustre, va decidir no instal·lar-los. 
 
La Sra. presidenta a la pregunta del Sr. Galán contesta que ací tot el món parla 
l'idioma que vol i no s'imposarà l'idioma que s'ha de parlar. 
El Sr. Galán torna a preguntar si es donara l'hipotètic cas, quina actuació 
prendria l'Ajuntament. 
 
La Sra. Luján respon que no arribarà eixe cas, és impensable. 
 
Quant a l'inventari artístic, la Sra. Luján respon que hi ha una gran part feta 
però que s'incrementa contínuament. 
 
El Sr. González diu que ho pregunta perquè en funció d'eixes dades vol fer una 
bateria de mocions, i per això necessita saber-ho, i pel que sol·licita que no es 
descuide l'inventari i es vaja actualitzant. 
 
La Sra. Luján respon que no es descuida i que es va actualitzant. 
 
Quant al prec del Sr. Gil de presència policial en els horaris d'entrada i eixida 
del col·legi en el semàfor al costat de la fàbrica de Payá, contesta que es 
considerarà el seu prec. 
 
Al respecte del concurs de teatre, enguany es farà el teatre de tardor, en 
castellà la majoria d'obres, amb grups professionals, sobre principis de 
novembre. I el concurs de teatre amb companyies novells, com es venia fent, 
que serà sobre el 20 de desembre, i se vos anirà informant. El motiu de fer-ho 
d'esta manera enguany ha sigut perquè s'estava a l'espera d'una subvenció de 
Conselleria per a fer unes obres però no se'ns ha concedit. Farem una nova 
petició a Conselleria o si no ho farem nosaltres amb els pressupostos de l'any 
pròxim. 
  
I, sense més assumptes a tractar, a les 14:20 hores, la Presidència alça la sessió, 

de la qual s'estén la present acta, de tot això, com a secretari, certifique. 
 
 
 
 

 



 


